

Frankfurt system: 10th Anniversary

Frankfurter System feiert 10jähriges



In 1998, the first Parking System that was developed and installed for customer Purposes by Parking Technologies GmbH (PALIS®) started operation and it celebrates its 10th anniversary this year.

1998 ging das erste von der Firma Parking Technologies GmbH (PALIS®) für Kunden entwickelte und installierte Parksystem in Betrieb und feiert daher dieses Jahr sein 10-jähriges Jubiläum.

The System of QuattroPALIS® Type accomodates 114 cars, all parked and retrieved fully automatically while requiring a footprint of 15 x 20 m (~ 49 x 65 ft) only.

Das System vom Typ QuattroPALIS® für 114 Fahrzeuge während es lediglich eine Grundfläche von 15 x 20 m für sich beansprucht.



Within the last 10 years, the system has absolved more than 500.000 cycles (and still counting), free of major defects.

In den letzten 10 Jahren hat das System über 500.000 Zyklen (und wir zählen noch) fehlerfrei absolviert.